
Eesti Kergejõustikuliidu juhatuse koosolek

PROTOKOLL

Koht ja aeg: 27.september 2018, kell 14:00 – 16:30, Eesti Kergejõustikuliidu
sekretariaadi ruumides, Maakri 23, Tallinn

Osalesid: Erich Teigamägi, Jaak Vettik, Kadri Kivine, Mati Lilliallik, Raido Mägi,

Harry Lemberg, Gerd Kanter, Mart Einasto

Puudusid: Urmo Raiend, Toomas Mälberg, Rein Sokk,

Kutsutud: Sirje Lippe, Kristel Berendsen, Tarmo Rahkama, Kädi Tänav-Tänak

Päevakord:

1. EKJL 2019 kalendriprojekt

Tehnilise komisjoni liige Kädi Tänav-Tänak tutvustas juhatusele 2019

aasta kalendriprojekti

Juhatus kiitis heaks esialgse kalendriprojekti ja tegi ülesandeks alustada

kokku lepete sõlmimist võistluste korraldajatega

2. Saavutusspordi toetused september–detsember 2018

Juhatus kinnitas saavutusspordi toetuse

3. Ülevaade komisjonide tööst

Peasekretär Sirje Lippe ja president Erich Teigamägi andsid ülevaate

komisjonide tööst. Tööd on alustanud tehniline ja seeniorspordi komisjonid.

Võeti teadmiseks

Ettepanek: toetada EKVA-t 2000 euroga aastal 2018

Otsus: kinnitada toetus

4. Ülevaade Euroopa Kergejõustikuliidu 24.-26.09 kontrollvisiidist

Eesti Kergejõustikuliit on taotlemas 2021 aastaks Tallinnasse Euroopa U20

meistrivõistlusi ja seoses sellega külastas Eestit Euroopa Kergejõustikuliidu

võistluste hindamiskomisjon koosseisus Karel Pilny, Celia Mendes ja

Bernadette Brun. Võistluse korraldusõigus otsustataks 02.november 2018

Euroopa Kergejõustkuliidu nõukogu koosolekul Budapestis.

Võeti teadmiseks



5. Ülevaade Balti kergejõustikuliitude kohtumisest 15.09 Vilniuses

President Erich Teigamägi tutvustas Balti riikide alaliitude kohtumisel

arutatud teemasid.

Rahvusvahelisele Kergejõustikuliidule saadeti ühised ettepanekud IAAF

ranking-süsteemi muutmiseks ja võistluste lisamiseks, lisaks arutati 2019

võistluskalendrit.

Järgmine juhatuse koosolek toimub 30.oktoobril 2018

Koosoleku juhataja: Erich Teigamägi

Protokollis: Sirje Lippe


